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KS § 116   KS KF/2019:29 - 002 
 
 

Meddelanden och delegationsbeslut 
 
 
Ärendebeskrivning 
Föreligger förteckning över beslut fattade på grund av delegationsuppdrag: 
 
Delegationsbeslut fattade av kommunstyrelsens ordförande 
nr 13/19 Uppdrag till ombud inför förestående årsstämma i Kävlingeåns  

vattenråd 
 KS/KF 2019:243.042 
nr 14/19 Uppdrag till ombud inför förestående årsstämma i Höje å vattenråd 
 KS/KF 2019:246.042 
nr 15/19 Uppdrag till ombud inför förestående årsstämma i Sydvästskånes 

grundvattenkommitté 
 KS/KF 2019:253.042 
 
Delegationsbeslut fattade av kanslichefen 
nr 74-79/19 Beslut om inhämtande av yttranden från övriga nämnder och styrelser 

och beslut om överlämnande för handläggning 
 
Delegationsbeslut fattade av ekonomichefen 
nr 11/19 Upptagande av lån och undertecknande av lånehandlingar inom av KF 

fastställd ram 
 KS/KF 2016:224.045 
 
Delegationsbeslut fattade av HR-chefen 
nr 11-13/19 Kommunal tjänstepension 

KS/KF 2019:30.002 
nr 14-15/19 Pension till efterlevande 

KS/KF 2019:30.002 
nr 16/19 Ålderspension 

KS/KF 2019:30.002 
nr 17/19 Löneöversyn 2019 för timavlönade 

KS/KF 2019:30.002 
nr 18/19 Inrangeringsförhandling av vårdpersonal från Attendo i Sverige AB med 

anledning av verksamhetsövergång enligt LAS § 6b, övertagande av 
hemtjänst i egen regi 
KS/KF 2019:30.002 

nr 19-27/19 Överläggning inför lönerevision 2019 
KS/KF 2019:30.002 

nr 28/19 Antagande av anbud gällande Pilängsbadet MBL § 38 
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KS/KF 2019:30.002 
nr 29/19 Lokalt kollektivavtal om lön och allmänna anställningsvillkor m.m. - LOK 

KS/KF 2019:30.002 
nr 30-31/19 Avstämning löneöversyn 2019 med olika fackliga organisationer 

KS/KF 2019:30.002 
nr 32-34/19 Kommunal tjänstepension 

KS/KF 2019:30.002 
nr 35/19 Lönerevision 2019 Kommunal 

KS/KF 2019:30.002 
nr 36-47/19 Avstämning löneöversyn 2019 med olika fackliga organisationer 

KS/KF 2019:30.002 
nr 48/19 Löneöversyn 2019 (hemtjänst) 

KS/KF 2019:30.002 
 
Delegationsbeslut fattade av miljöstrategen 
nr 2/19 Beslut angående ansökan från Skånes Mykologiska Förening om bidrag 

2019 
 KS/KF 2019:218.048 
 
Protokoll från sammanträde 2019-05-08, 2019-05-15, 2019-05-22 och 2019-05-29 med 
kommunstyrelsens arbetsutskott 
 
Protokoll från sammanträde 2019-05-23 med kommunfullmäktige 
 
Föreligger förteckning över meddelanden: 
 
Utdrag ur socialnämndens protokoll, 2019-05-15, SN § 47/19 
 
Protokoll från ordinarie årsstämma 2019-04-26 med aktieägarna i Sydskånes 
Avfallsaktiebolag, Sysav 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-13 från kansliavdelningen 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen lägger delegationsbesluten och meddelandena till handlingarna. 
 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 117   KS KF/2019:169 - 042 
 
 

Månadsrapport för kommunövergripande verksamhet, januari-maj 
2019 

 
 

Ärendebeskrivning 
Föreligger månadsrapport för kommunövergripande verksamhet, januari-maj 2019. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19, § 127. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-13 från kommundirektören och ekonomen 
‒ Månadsrapport för kommunövergripande verksamhet, januari-maj 2019 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19 § 127 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen godkänner föreliggande månadsrapport för 

kommunövergripande verksamhet, januari-maj 2019. 
 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 118   KS KF/2019:169 - 042 
 
 

Ekonomisk rapport för Lomma kommun, januari-maj 2019 

 
 

Ärendebeskrivning 
Föreligger ekonomisk rapport för Lomma kommun, januari-maj 2019. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19, § 128. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Ekonomisk rapport för Lomma kommun, januari-maj 2019 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19 § 128 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen godkänner föreliggande ekonomisk rapport för Lomma 

kommun, januari-maj 2019. 
 

‒ Kommunstyrelsen förutsätter att nedskrivningen av Emils förskola ryms inom 
tekniska nämndens budget. 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 119   KS KF/2019:247 - 012 
 
 

Förslag till preliminär nämndsplan för kommunstyrelsen 2020-2023 

 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunfullmäktige fastställde 2018-06-07, § 40,  ett nytt styrsystem för Lomma 
kommun: ”Så här styrs Lomma kommun – Styrsystem för att leda, utveckla och följa 
upp verksamheten genom mål”. Enligt styrsystemet ska varje nämnd formulera mål 
för sin verksamhet genom en nämndsplan. Målen beskriver vilket resultat som 
nämnden ska åstadkomma och ska vara få till sitt antal för att möjliggöra en tydlig 
styrning och förankring.  
 
En nyhet i styrsystemet är att kommunfullmäktige kan rikta särskilda mål till 
nämnderna. Nämndens mål utgörs därmed dels av de egna målen och dels av de 
riktade målen. Därtill gäller nämndsmålen under fyra år med revidering varje år. 
Förvaltningen utvecklar sedan en årlig verksamhetsplan som beskriver vilka åtgärder 
och aktiviteter som ska genomföras för att uppnå målen. 
 
Enligt årshjulet för styrsystemet antas preliminära nämndsplaner av respektive nämnd 
under juni månad. Kommunfullmäktige fastställer sedan nämndsmålen i enlighet med 
sin grundläggande roll och överordnade ställning i kommunen. Syftet är att säkerställa 
att nämndsmålen ligger i linje med kommunfullmäktiges viljeinriktning, såsom den 
uttrycks genom visionen, de övergripande målen och de riktade målen. Nämnden 
beslutar sedan slutgiltigt om sin nämndsplan senast i november månad. 
 
Kommunstyrelsen har vid sammanträdet 2019-05-22 diskuterat förslag till preliminär 
nämndsplan för kommunstyrelsen 2020-2023. 
 
Föreligger förslag till preliminär nämndsplan för kommunstyrelsen 2020-2023. 
Utvecklingschef Tove Dannestam och verksamhetsutvecklare Madeleine Tham 
redogör i skrivelse 2019-06-03 för förslaget till preliminär nämndsplan. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-12, § 125. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-03 från utvecklingschefen och verksamhetsutvecklaren 
‒ Bilaga: Preliminär nämndsplan för kommunstyrelsen 2020-2023 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-12 § 125 
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Överläggning 
Kristina Thored (FB) yrkar att ärendet ska återremitteras till utvecklingsavdelningen för 
komplettering av målvärden gällande det riktade målet från kommunfullmäktige. 
 
Aron Regnéll (M) yrkar avslag på Kristina Thoreds yrkande.  
 
Propositionsordning 
Ordförande Robert Wenglén (M) ställer proposition dels på frågan om ärendet ska 
återremitteras, dels på frågan om ärendet ska avgöras idag, varefter kommunstyrelsen 
beslutar avgöra ärendet vid dagens sammanträde. 
 
Kommunstyrelsen beslutar därefter godkänna föreliggande förslag till preliminär 
nämndsplan för kommunstyrelsen 2020-2023. 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen godkänner förslag till preliminär nämndsplan för 

kommunstyrelsen 2020-2023 i enlighet med bilaga. 
 
./. Bilaga. 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 120   KS KF/2019:143 - 041 
 
 

Förslag till budget för kommunstyrelsen 2020 samt plan för ekonomin 
2021-2023 

 
 

Ärendebeskrivning 
Föreligger förslag till budget för kommunstyrelsen 2020 samt plan för ekonomin 2021-
2023. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2019-05-29, § 107, att föreslå 
kommunstyrelsen att godkänna föreliggande förslag till budget för kommunstyrelsen 
2020 och plan för ekonomin 2021-2023, med följande ändringar: 
 
‒ Förslaget att inrätta ytterligare en tjänst som kommunikatör stryks (600 tkr) 
 
‒ Förslaget att utöka mark- och exploateringsavdelningen med ytterligare en tjänst 

stryks (400 tkr) 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-03 från kommundirektören och ekonomen 
‒ Förslag till budget för kommunstyrelsen 2020 samt plan för ekonomin 2021-2023 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-29 § 107 
‒ Protokoll från kommuncentrala samverkansgruppen 2019-06-18 § 4 
‒ Skrivelse 2019-06-18 från Jusek 

 
Överläggning 
Kristina Thored (FB) yrkar att kommunstyrelsen ska besluta uppdra till 
planeringsavdelningen att göra en förstudie avseende en övergång över Lödde å. 
 
Lisa Bäck (S), Per Bengtsson (S) och Rune Netterlid (S) yrkar bifall till Kristina Thoreds 
yrkande. 
 
Jerry Ahlström (M) yrkar avslag på Kristina Thoreds yrkande. 
 
Martha Henriksson Witt (C) yrkar bifall till arbetsutskottets förslag till beslut gällande 
budget för kommunstyrelsen 2020 och plan för ekonomin 2021-2023. 
 
Kristina Thored (FB) yrkar att kommunstyrelsen ska besluta uppdra till 
planeringsavdelningen att göra en förstudie avseende utveckling av strandstråket. 
 
Sammanträdet ajourneras kl. 19:48-20:07. 
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Jerry Ahlström (M) yrkar avslag på Kristina Thoreds yrkanden och meddelar att 
Moderaterna och Centerpartiet önskar lägga en anteckning till protokollet. 

 
./. Bilaga A. 

 
Lisa Bäck (S) yrkar avslag på Kristina Thoreds yrkande gällande en förstudie avseende 
utveckling av strandstråket. 

 
Propositionsordning 
Sedan överläggningen förklarats avslutad ställer ordförande Robert Wenglén (M) 
proposition på frågan om bifall respektive avslag på Martha Henriksson Witts (C) 
yrkande om att besluta i enlighet med arbetsutskottets förslag till beslut, varefter 
ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutat bifalla Martha Henriksson Witts 
yrkande. 
 
Ordföranden ställer därefter proposition på frågan om bifall respektive avslag på 
Kristina Thoreds tilläggsyrkande om att kommunstyrelsen ska besluta uppdra till 
planeringsavdelningen att göra en förstudie avseende en övergång över Lödde å, 
varefter ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutat avslå Kristina Thoreds 
yrkande. 
 
Votering begärs. 
 
Ordföranden förklarar att den som önskar bifalla Kristina Thoreds tilläggsyrkande 
röstar ja, och den som önskar avslå Kristina Thoreds tilläggsyrkande röstar nej. 
 
Voteringspropositionen godkänns. 
 
Verkställd omröstning utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till detta 
protokoll bifogad voteringslista. 
 

./. Bilaga B. 
 

Ja: 5, nej: 8. 
 
Ordföranden förklararar därefter att kommunstyrelsen beslutat avslå Kristina Thoreds 
tilläggsyrkande om att uppdra till planeringsavdelningen att göra en förstudie 
avseende en övergång över Lödde å. 
 
Efter avslutad votering ställer ordföranden proposition på frågan om bifall respektive 
avslag på Kristina Thoreds tilläggsyrkande om att kommunstyrelsen ska besluta uppdra 
till planeringsavdelningen att göra en förstudie avseende utveckling av strandstråket, 
varefter ordföranden finner att kommunstyrelsen beslutat avslå Kristina Thoreds 
yrkande. 
 
Votering begärs. 
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Ordföranden förklarar att den som önskar bifalla Kristina Thoreds tilläggsyrkande 
röstar ja, och den som önskar avslå Kristina Thoreds tilläggsyrkande röstar nej. 
 
Verkställd omröstning utfaller enligt följande, vilket närmare framgår av till detta 
protokoll bifogad voteringslista. 
 

./. Bilaga C. 
 
Ja: 1, nej: 12. 
 
Ordföranden förklararar därefter att kommunstyrelsen beslutat avslå Kristina Thoreds 
tilläggsyrkande om att uppdra till planeringsavdelningen att göra en förstudie 
avseende en övergång över Lödde å. 

 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen godkänner föreliggande förslag till budget för kommunstyrelsen 

2020 och plan för ekonomin 2021-2023, med följande ändringar: 
 

‒ Förslaget att inrätta ytterligare en tjänst som kommunikatör stryks (600 tkr) 
 

‒ Förslaget att utöka mark- och exploateringsavdelningen med ytterligare en tjänst 
stryks (400 tkr) 

 
Reservation 
Kristina Thored (FB) reserverar sig skriftligt mot beslutet till förmån för sina egna 
tilläggsyrkanden. 
 

./. Bilaga D. 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 121   KS KF/2019:143 - 041 
 
 

Förslag till investeringsbudget för kommunstyrelsen 2020-2023 

 
 

Ärendebeskrivning 
Föreligger förslag till investeringsbudget för kommunstyrelsen 2020-2023. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2019-05-29, § 108, att föreslå 
kommunstyrelsen  att godkänna föreliggande förslag till investeringsbudget för 
kommunstyrelsen 2020-2023, med ändringen att investeringen i nya möbler till 
sammanträdesrummen flyttas från år 2022 till år 2020. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-05-22 från kommundirektören och ekonomen 
‒ Bilaga: Förslag till investeringsbudget för kommunstyrelsen 2020-2023 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-29 § 108 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen godkänner föreliggande förslag till investeringsbudget för 

kommunstyrelsen 2020-2023, med ändringen att investeringen i nya möbler till 
sammanträdesrummen flyttas från år 2022 till år 2020. 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 122   KS KF/2019:143 - 041 
 
 

Förslag till exploateringsbudget 2020-2023 och senare 

 
 

Ärendebeskrivning 
Föreligger förslag till exploateringsbudget 2020-2023 och senare. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-29, § 109. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2029-05-24 från samhällsbyggnadschefen och ekonomen 
‒ Bilaga: Sammanfattning per projekt 2020-2023 
‒ Bilaga: Faktablad exploateringsprojekt 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-29 § 109 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen godkänner föreliggande förslag till exploateringsbudget 2020-

2023 och senare. 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 123   KS KF/2019:168 - 042 
 
 

Angående årsredovisning 2018 för stiftelsen Spillepeng 

 
 

Ärendebeskrivning 
Stiftelsen Spillepeng har överlämnat årsredovisning för år 2018 till Lomma kommun. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19, § 131. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-04-10 från ekonomichefen 
‒ Skrivelse 2019-04-04 från Stiftelsen Spillepeng 
‒ Årsredovisning för Stiftelsen Spillepeng, Räkenskapsåret 2018-01-01 - 2018-12-31 
‒ Revisionsberättelse, daterad 2019-03-15 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19 § 131 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen fastställer stiftelsen Spillepengs resultaträkning och 

balansräkning per den 31 december 2018. 
‒ Kommunstyrelsen beviljar styrelsen ansvarsfrihet för år 2018. 
 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 124   KS KF/2019:40 - 048 
 
 

Beträffande ansökan om stöd till "Storkprojektet i Skåne" 
 
 

Ärendebeskrivning 
Storkprojektet, som pågått i Skåne sedan 1989, har ansökt om 30 000 kronor till 
verksamheten 2019. Målsättningen är att etablera en fritt levande, livskraftig och 
flyttande stam vit stork i Skåne. Då projektet är på god väg mot sitt mål skulle ett 
avslut i dagsläget vara förödande mot den lilla stam av storkar som i dagsläget är 
etablerad. 
 
Stadsarkitekt/planeringschef Lovisa Liljenberg lämnar i skrivelse 2019-05-21 följande 
yttrande: 
 

Projektets anknytning till Lomma kommun finns framför allt genom Kävlingeåns 
åtgärdsprogram. Många av de dammar och våtmarker som kommunen varit 
med och anlagt gästas idag av stork. Det hade varit en fin landskapssymbol om 
storken så småningom kommer till Lomma kommuns våtmarker även för att 
häcka. Ansökan avser 30 000 kronor, vilket dock bedöms utgöra en relativt stor 
summa från kommunens budget för naturvårdsarbete. Föregående år har 10 
000 kr beviljats till detta projekt, vilket bedöms vara en rimlig summa även för 
2019. 

 
Stadsarkitekten/planeringschefen föreslår att kommunstyrelsen ska besluta att 
Storkprojektet beviljas ett bidrag om 10.000 kronor för verksamhetsåret 2019. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-29, § 110. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-05-21 från stadsarkitekten/planeringschefen 
‒ Ansökan om stöd till Storkprojektet i Skåne för 2019, inkommen 2019-02-24 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-29 § 110 

 
Överläggning 
Ordförande Robert Wenglén (M) yrkar att kommunstyrelsen ska besluta i enlighet 
med arbetsutskottets förslag till beslut, med tillägget att bidraget ska finansieras 
genom kommunstyrelsens budget för miljöverksamhet. 
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Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Storkprojektet i Skåne beviljas ett bidrag om 10.000 kronor för verksamhetsåret 

2019. 
 

‒ Bidraget finansieras genom kommunstyrelsens budget för miljöverksamhet. 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 125   KS KF/2018:319 - 214 
 
 

Beslut om planbesked avseende Lomma 25:18, del av Lomma 33:11 
(restaurangen vid Tullhustorget, Lomma hamn) 

 
 

Ärendebeskrivning 
En ansökan om planbesked har 2018-12-12 inkommit från Tullhustorget AB. I ansökan 
efterfrågas en prövning av vissa förändringar gentemot nuvarande detaljplan. De av 
Tullhustorget AB önskade förändringarna innebär: 
 
1. Att byggrätten inom Lomma 25:18 förändras så till vida att en sänkning av tillåtet 

antal våningar i öst sker, från 3 till 2 våningar, samt en ökning av tillåtet antal 
våningar i väst från 1 till 2 våningar om ca 70m².  

2. Möjlighet att anlägga ett mer beständigt väderskydd för att möjliggöra användning 
av befintlig uteservering om ca 140m² under en längre period, eventuellt med 
möjlighet att förvärva marken. 

 
Gällande detaljplan för Lomma 25:5 m.fl. (DP 04/05) Lomma hamn västra delen, som 
vann laga kraft 2004-09-02 anger för Lomma 25:18 markanvändningen ”Bostäder, 
anpassade till hamnmiljö, samt i bottenvåning icke störande verksamheter med 
service till allmänheten. Verksamheten kan omfatta försäljning, servering och kultur 
med anknytning till stadsdelen och hamnmiljön. Verksamhetslokaler skall utformas 
tillgängliga från allmän plats och i nivå med denna. Inom området skall bottenvåningar 
ges sådan höjd att butikslokal kan inredas.” Antal våningar anges till I (en i väst) 
respektive III (tre i öst). 
 
Området där uteserveringen är belägen ligger på Allmän platsmark i inom fastigheten 
Lomma 33:11 samt har följande användning: Gångfartsgata – ”Trafik på oskyddade 
trafikanters villkor. Utformning och användning enligt kvalitetsprogram.” 
 
Planeringsavdelningen konstaterar i skrivelse 2019-04-12  att det är lämpligt att 
genom detaljplan pröva de förändringar som Tullhustorget AB föreslår. För det fall att 
båda föreslagna förändringar ska prövas kan det behöva ske genom utökat 
planförfarande. 
 
Kommunstyrelsens arbetsutskott beslutade 2019-05-22, § 104, föreslå 
kommunstyrelsen att besluta ge negativt planbesked, då en utökning av byggrätten på 
plan två på ett negativt sätt påverkar stadsbilden och byggnadens helhetsverkan. 
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Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-04-12 från planeringsavdelningen 
‒ Ansökan om planbesked, daterad 2018-12-12 
‒ Karta över ungefärligt planområde 
‒ Planeringsförutsättningar 2019-04-12, inklusive bilaga 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-05-22 § 104 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen beslutar att ge negativt planbesked, då en utökning av 

byggrätten på plan två på ett negativt sätt påverkar stadsbilden och byggnadens 
helhetsverkan. 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 126   KS KF/2017:182 - 214 
 
 

Beslut om samråd avseende detaljplan för Karstorp 13:100 och del av 
Lomma 33:11, i Lomma, Lomma kommun 

 
 

Ärendebeskrivning 
Föreligger förslag till detaljplan för Karstorp 13:100 och del av Lomma 33:11, i Lomma, 
Lomma kommun (Strandvägen-Karstorpsvägen). 
 
Detaljplanens syfte är att inom planområdet pröva lämpligheten för uppförande av 
bostäder (flerbostadshus).  
 
Planförslaget innefattar kvartersmark för bostadsändamål.  
 
Planprocessen sker med utökat förfarande. 
 
Planeringsavdelningen föreslår i skrivelse 2019-06-07 att kommunstyrelsen ska besluta 
att detaljplaneförslag för Karstorp 13:100 och del av Lomma 33:11, i Lomma, 
upprättad 2019-06-07, godkänns för att sändas ut på samråd. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-12, § 124. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-07 från planeringsavdelningen 
‒ Plankarta, Detaljplan för Karstorp 13:100 och del av Lomma 33:11, Lomma 

kommun, Samrådshandling, Upprättad 2019-06-07 
‒ Plan- och genomförandebeskrivning, Detaljplan för Karstorp 13:100 och del av 

Lomma 33:11, Lomma kommun (Strandvägen-Karstorpsvägen), Samrådshandling, 
Upprättad 2019-06-07 

‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-12 § 124 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen beslutar att förslag till detaljplan för Karstorp 13:100 och del av 

Lomma 33:11, i Lomma, Lomma kommun, godkänns för att sändas ut på samråd 
efter revidering i enlighet med av arbetsutskottet givna direktiv. 

 
‒ Kommunstyrelsen delar tjänstemännens bedömning att föreliggande planförslag 

inte medför betydande miljöpåverkan. 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 127   KS KF/2019:257 - 252 
 
 

Förvärv av markområde längs Centrumgatan i Lomma 
 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen konstaterar att ärendet utgår. 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 128   KS KF/2019:245 - 315 
 
 

Uppdrag avseende översyn av parkeringsnorm 

 
 

Ärendebeskrivning 
Lomma kommun antog sin nu gällande parkeringsnorm 2013-11-20 och då skrevs 
bland annat att den ”gäller tills någon större förändring sker som kan ha påverkan på 
kommuninvånarnas resandevanor” och som exempel nämns persontrafik på 
Lommabanan. 
 
I Lomma kommun, liksom i flera andra kommuner, är frågor rörande parkering 
centrala eftersom de påverkar kommunens arbete med att uppnå mål om minskad 
biltrafik, levande och attraktiva stadsmiljöer, tillgänglighet, markanvändning, 
bostadsbyggande, med mera. 
 
Bakgrunden till den parkerings- och trafiksituation som föreligger i Sverige idag beror 
till stor del på den utveckling som skedde efter andra världskriget. Efter andra 
världskriget ökade antalet bilar och resandet kraftigt i Sverige. Från att ha uppgått till 
omkring 30 procent av de motoriserade resorna 1950 växte andelen bilresor till 70 
procent år 1960. Det ökade antalet bilar ställde krav på plats i städerna och 
lagstiftningen blev efterhand tydligare gällande vilka krav på parkering som kunde 
krävas för att bevilja bygglov. Först kom Byggnadsstadgan och sedan Plan- och 
Bygglagen. Lagstiftningens krav har i många kommuner verkställts i form av 
parkeringsnormer som anger hur många parkeringsplatser som minst måste anläggas 
för att bygglov ska ges. Den risk som främst hanterats är att det skulle byggas för få 
parkeringsplatser. Detta sätt att planera har på många ställen lett till negativa 
konsekvenser till följd av för många parkeringsplatser, vilket har gjort stadsbyggandet 
dyrare, glesare och med inbyggda incitament för att äga och använda bil framför andra 
färdmedel. 
 
Sedan Lomma kommuns parkeringsnorm antogs 2013 har beslut fattats om 
persontrafik på Lommabanan och stationen i Lomma öppnar i december 2020. Sedan 
den nu gällande parkeringsnormen antogs har det även skett en förtätning samt en 
utveckling bland annat inom digitalisering, ökad e-handel, fordonsdelning och 
självkörande bilar vilket föranleder en översyn av den nu gällande parkeringsnormen. 
 
Planeringschef Lovisa Liljenberg och planarkitekt Linnea Qvarnström konstaterar i 
skrivelse 2019-05-22 att den parkeringsnorm som Lomma kommun har idag behöver 
en översyn och den bör kompletteras med en översiktlig strategi för när avvägningar 
mellan olika intressen behöver göras vilket ofta är aktuellt vid förtätningar. Det är 
även aktuellt vid nybyggnation för att få en mer långsiktigt hållbar samhällsutveckling. 
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En strategi behöver även adressera frågan hur parkering på allmän platsmark, 
respektive kvartersmark, ska hanteras framöver. 
 
Planeringschefen och planarkitekten föreslår att kommunstyrelsen ska besluta uppdra 
till planeringsavdelningen att genomföra en översyn av nu gällande parkeringsnorm 
och koppla en översiktlig strategi till denna. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-05, § 116. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-05-22 från planeringschefen och planarkitekten 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen uppdrar till planeringsavdelningen att genomföra en översyn av 

nu gällande parkeringsnorm och koppla en översiktlig strategi till denna. 
 

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 129   KS KF/2018:345 - 005 
 
 

Beviljande av medel för digitalisering och innovation 

 
 

Ärendebeskrivning 
I budgeten för 2019 finns 5 mnkr budgeterat för digitalisering/innovation inom 
kommunstyrelsens förfogandemedel (drift) och i budget 2020 finns 2 mnkr. För 
planåret 2021 finns däremot ett effektiviseringsbeting på 2 mnkr som ska realiseras 
med hjälp av effekterna av gjorda satsningar inom digitalisering. Effekterna av 
digitalisering ska leda till lägre kostnader eller till en lägre kostnadsutveckling 
framöver. Huvudmålet med digitaliseringen är att effektivisera verksamheterna, men 
också att frigöra tid till värdeskapande processer, möjliggöra kvalitetsförbättringar, 
öka IT-mognaden samt minska sårbarheten.  
 
Kommunstyrelsen har 2018-12-12, § 181, fastställt anvisning för ansökan om medel 
för digitalisering och innovation. Enligt anvisningen är det respektive förvaltningschef 
som ska sammanställa verksamheternas behov av ytterligare digitalisering. 
Utgångspunkten ska vara verksamhetsdriven IT. Bedömningskriterierna utgörs av 
ekonomiska vinster av satsningen, kvalitetsmässiga förbättringar och genomförbarhet 
(verksamhetsmässigt och tidsmässigt). Förvaltningarna inkom under vintern med 29 
ansökningar. Kommunstyrelsen beslutade 2019-03-27, § 71 att bevilja 9 projekt 
medel; 
 
Kommunstyrelsen beviljades medel för: 
Översyn e-tjänstplattform    400 tkr 
Förstudie beslutsstödsystem    320 tkr 
HR-process     500 tkr 
Förstudie automatiserade processer, RPA   300 tkr 
 
Socialnämnden beviljades medel för: 
E-tillsyn inom hemtjänsten    126 tkr 
Modernt larmsystem på särskilda boendet Vega  348 tkr 
Förstudie läkemedels- resp matningsrobot, HVO och LSS  292 tkr 
 
Kultur- och fritidsnämnden beviljades medel för: 
Digital hantering av uthyrning   420 tkr 
 
Miljö- och byggnadsnämnden beviljades medel för: 
Digital ärendehantering av byggenheten   350 tkr 
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Sammanlagt beviljades medel på 3 056 tkr från kommunstyrelsens förfogandemedel. 
Av det budgeterade anslaget för digitalisering och innovation återstår 1 944 tkr. I 
samband vid beviljande av medel i mars diskuterades möjligheterna att före 
sommaren behandla ytterligare en ansökningsomgång. Förvaltningarna har fått 
chansen att revidera tidigare ansökningar eller inkomma med nya.  
 
På ledningsgruppen den 3 juni diskuterades nyinkomna ansökningar. Under 
kommundirektörens ledning enades gruppen om att följande projekt är prioriterade:  
 
Retroaktiv avgiftskontroll och sambokontroll 400 tkr 
UKF önskar implementera en retroaktiv avgiftskontroll och en sambokontroll för 
uttagande av barnomsorgsavgifter. Genom att jämföra årsinkomsterna från SCB med 
årsinkomster lämnade för beräkning av barnomsorgsavgifter kan skillnader identifieras 
och resultera i en kompletteringsfaktura eller återbetalning. Sambokontrollen innebär 
att vid varje månadsfakturering görs en kontroll om det finns någon folkbokförd på 
samma adress som är över 18 år och vars inkomst inte är medräknad vid fakturering. 
Omvänt görs även en kontroll i de fall det fall det finns två inkomsttagare som är 
folkbokförda på samma adress.  
 
Målet är att öka likvärdigheten och stärka rättssäkerheten för medborgaren för att 
säkerställa att rätt avgift faktureras.  
 
Hemtagningseffekt: enligt UKF kan kontrollerna resultera i ökade intäkter. Vid en 
jämförelse med andra kommuner som infört kontrollerna kan intäkterna möjligen öka 
med cirka 1 mnkr per år för Lomma kommun (400 000 kr per 10 000 invånare).  
 
Tidplan för genomförande: förstudie genomförs fram till 2019-12-31 och 
implementering sker under våren 2020 så att kontrollerna kan vara igång till 
barnomsorgfaktureringen i augusti 2020.  
 
Erhållande av medel förutsätter att projektkostnaderna belastar år 2019 i sin helhet. 
 
Digital ärendehantering av byggenheten   1 250 tkr 
Miljö- och byggnadsnämnden hanterar årligen ca 340 bygglovsansökningar. Det finns 
en tydlig önskan och uppdrag från nämnden att digitalisera bygglovsprocessen i de 
delar den kan processoptimeras. Genom att få en helt digital ärendehantering skapas 
bättre förutsättningar för medarbetarna att hålla handläggningstiderna samt en ökad 
service och tillgänglighet för kommuninvånarna. Det som saknas för att få en helt 
digital bygglovsprocess är att nämndens arkiv behöver digitaliseras.  
 
Miljö- och byggnadsnämnden beviljades 2019-03-27 350 000 kr för att påbörja arbetet 
under 2019 genom arkivassistentresurs under ett halvår för att kunna göra en 
ordentlig genomgång av arkivet (gallring och rensning av akter).  
Samhällsbyggnadsförvaltningen har i samband med påbörjande av arbetet fått in 
offerter som visar på att hela arkivet kan hanteras inklusive överföring till systemet 
Comprima för sammanlagt 1 600 tkr och därför har den tidigare ansökan 
kompletterats. För att genomföra projektet under 2019 krävs det två scanners, två 
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datorer och fyra personer som arbetar med scanningen. Då 350 tkr beviljats tidigare är 
det endast 1 250 tkr som behövs ytterligare.  
 
Hemtagningseffekt: effektivare handläggning samt ökad service och kvalitet 
 
Ovanstående projekt föreslås erhålla medel för genomförande. Beviljande av 
projekten ovan förutsätter att berörd nämnd täcker löpande och framtida 
driftkostnader.  
 
Kommundirektör Jan Sohlmér och ekonomichef Marcus Nilsson föreslår i skrivelse 
2019-06-07 att kommunstyrelsen ska besluta följande: 
 
Barn- och utbildningsnämnden beviljas medel för: 
Retroaktiv avgiftskontroll och sambokontroll 400 tkr 
 
Miljö- och Byggnadsnämnden beviljas medel för: 
Digital ärendehantering av byggenheten  1 250 tkr 
 
Sammanlagt beviljas medel på 1 650 tkr från kommunstyrelsens förfogandemedel.   
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-12, § 123. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-07 från kommundirektören och ekonomichefen 
‒ Bilaga: Prioriterade ansökningar för medel avseende digitalisering och innovation 

(ansökningsomgång 2) 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-12 § 123 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Barn- och utbildningsnämnden beviljas 400 tkr för retroaktiv avgiftskontroll och 

sambokontroll. 
 

‒ Miljö- och Byggnadsnämnden beviljas 1 250 tkr för digital ärendehantering av 
byggenheten. 

 
‒ Sammanlagt beviljas medel på 1 650 tkr från kommunstyrelsens förfogandemedel.   

 
______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 130   KS KF/2018:211 - 370 
 
 

Val av politisk styrgrupp för framställningen av kommande Energi- och 
klimatplan 

 
 

Ärendebeskrivning 
Nuvarande Energi- och klimatplan för Lomma kommun gäller för perioden 2015-2020. 
Planen behandlar bland annat tillförsel, distribution och användning av energi i 
kommunen i enlighet med lagen om kommunal energiplanering (1977:439). Då detta 
är starkt kopplat till kommunens arbete med klimatpåverkan har även det 
inkorporerats i den gällande energi- och klimatplanen, och den utgör kommunens 
viktigaste verktyg för arbetet med miljömålet "Begränsad klimatpåverkan". Planen 
innefattar målsättningar och åtaganden för kommunorganisationen, samt för Lomma 
kommun som geografisk enhet.  
 
Gällande energiförsörjning så ska varje kommun enligt lagen om kommunal 
energiplanering (1977:439) ha en aktuell energiplan. I 3 § anges: "I varje kommun skall 
det finnas en aktuell plan för tillförsel, distribution och användning av energi i 
kommunen. I en sådan plan skall finnas en analys av vilken inverkan den i planen 
upptagna verksamheten har på miljön, hälsan och hushållningen med mark och vatten 
och andra resurser" samt att "Planen beslutas av kommunfullmäktige".  
 
Internationella styrmedel för minskad klimatpåverkan utgörs av bland annat 
Parisavtalet 2015 och Agenda 2030. I Sverige antog riksdagen i juni 2017 ett 
klimatpolitiskt ramverk för Sverige som innefattar klimatlag, klimatmål och ett 
klimatpolitiskt råd. Det långsiktiga klimatmålet innebär att Sverige senast år 2045 inte 
ska ha några nettoutsläpp av växthusgaser till atmosfären, för att därefter uppnå 
negativa utsläpp. Detta innebär i praktiken att utsläppen av växthusgaser från 
verksamheter i Sverige ska vara minst 85 procent lägre år 2045 än utsläppen år 1990. 
Klimatmålet utgör en del av generationsmålet och miljökvalitetsmålen. 
 
I regionen har Klimatsamverkan Skåne (Länsstyrelsen Skåne, Region Skåne och 
Kommunförbundet Skåne) under 2018 antagit: "Ett klimatneutralt och 
fossilbränslefritt Skåne – Klimat och energistrategi för Skåne". I de övergripande målen 
anges att utsläppen av växthusgaser i Skåne 2030 ska vara minst 80 procent lägre än år 
1990. Strategin innefattar även målsättningar om minskade konsumtionsbaserade 
utsläpp, minskad energianvändning, minskade utsläpp från transporter samt ökad 
andel resor med gång, cykel och kollektivtrafik.  
 
Viktiga delar i den nya energi- och klimatplanen är uppföljning och nulägesanalys samt 
mål och åtgärder. Projektet kommer att utföras enligt projekthandboken för Lomma 
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kommun. I projektbeställningen anges startdatum 2019-05-17 medan 2020-10-30 är 
angivet som slutdatum för politiskt antagande. Energi- och klimatplanen kommer att 
remitteras både internt och externt. 
 
En politisk styrgrupp behöver utses för projektet som innefattar framställning och 
beslutsprocess av en Energi- och klimatplan för Lomma kommun som ska vara politiskt 
antagen senast 2020-10-30 och gälla från och med 2021 till och med 2026 (eller annan 
sluttid som bestäms under projektprocessen). Den politiska styrgruppen ansvarar 
främst för övergripande målsättningar och beslut gällande den politiska processen.  
 
Detaljer kring utformningen av ett förslag hanteras främst av tjänstemanna-
styrgruppen. I enlighet med projektbeställningen ska den politiska styrgruppen 
informeras om projektets status samt övergripande innehåll vid minst två tillfällen 
innan handlingarna är färdiga för att i januari 2020 skickas på förberedande 
tjänstemannaremiss (intern- och externremiss planeras i mars 2020). 
 
Planeringschef Lovisa Liljenberg och miljöstrateg Adam Bahr föreslår i skrivelse 2019-
06-03 att kommunstyrelsen ska besluta utse kommunstyrelsens arbetsutskott till 
styrgrupp för kommande Energi- och klimatplan för Lomma kommun. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-05, § 115. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-03 från planeringschefen och miljöstrategen 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-05 § 115 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsens arbetsutskott utses till styrgrupp för kommande Energi- och 

klimatplan för Lomma kommun. 
 
                 

______________________ 
 
Sändlista 
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KS § 131   KS KF/2019:146 - 109 
 
 

Beträffande styrgrupp för Lomma kommuns diplomering som Fairtrade 
city 

 
 

Ärendebeskrivning 
Kommunstyrelsen beslutade 2019-03-27, § 59, att Lomma kommun i fortsättningen 
ska avstå från en särskild diplomering som en Fairtrade city. Arbetet med inköp av 
produkter med olika typer av certifieringar är idag en integrerad del av Lomma 
kommuns verksamhet och kommunen fortsätter att uppmuntra denna typ av inköp.  
För att diplomera sig som en Fairtrade city ska ett antal kriterier vara uppfyllda, 
däribland att arbetet ska ledas av en lokal styrgrupp. Med anledning av 
kommunstyrelsens tidigare beslut upphör styrgruppens arbete. 
 
Utvecklingschef Tove Dannestam föreslår i skrivelse 2019-06-11 att kommunstyrelsen 
ska besluta att styrgruppen för Fairtrade city  ska upphöra med anledning av 
kommunstyrelsens tidigare beslut om att kommunen ska avstå från en särskild 
diplomering som en Fairtrade city. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19, § 133. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-11 från utvecklingschefen 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19 § 133 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsen beslutar att styrgruppen för Fairtrade city läggs ner med 

anledning av kommunstyrelsens tidigare beslut att kommunen ska avstå från en 
särskild diplomering som en Fairtrade city. 

 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KOMMUNSTYRELSEN 2019-06-19 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
KS § 134   KS KF/2019:254 - 002 
 
 

Revidering av delegationsordning för kommunstyrelsen 
 

Ärendebeskrivning 
I syfte att tillförsäkra att behörig delegat finns under tidsperiod från kanslichefens 
pensionsavgång till dess en efterträdare på kanslicheftjänsten tillträtt, föreslår 
kanslichef Eva Elfborg i skrivelse 2019-06-12 att kommunstyrelsens delegationsordning 
ska kompletteras på så sätt att även kommunsekreteraren utses till delegat i vissa 
delegerade ärendetyper. 
 
Kanslichefen föreslår att kommunstyrelsen ska beslutar följande: 

 
Kommunstyrelsens delegationsordning kompletteras på så sätt att behöriga delegater 
i följande ärendetyper utökas till att också omfatta kommunsekreteraren: 
 
‒ H10 - Avslå begäran om att lämna ut allmän handling, tryckfrihetsförordningen 2 

kap 14 §.  
‒ H 11- Inhämtande av yttranden från övriga nämnder och styrelser  
‒ H 13 - Prövning av om enskilda arkiv med stark anknytning till kommunen kan 

överlämnas som gåva eller deposition till kommunarkivet. 
 
Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19, § 134. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-12 från kanslichefen 
‒ Bilaga: Utdrag ur gällande delegationsordning för kommunstyrelsen 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19 § 134 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Kommunstyrelsens delegationsordning kompletteras på så sätt att behöriga 

delegater i följande ärendetyper utökas till att också omfatta 
kommunsekreteraren: 

 
‒ H10 - Avslå begäran om att lämna ut allmän handling, 

tryckfrihetsförordningen 2 kap 14 §.  
‒ H 11- Inhämtande av yttranden från övriga nämnder och styrelser  
‒ H 13 - Prövning av om enskilda arkiv med stark anknytning till kommunen 

kan överlämnas som gåva eller deposition till kommunarkivet. 
 

______________________ 
 
Sändlista 
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KOMMUNSTYRELSEN 2019-06-19 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

 
 

 
 
 
KS § 135   KS KF/2019:258 - 042 
 
 

Information om årets lönerevision samt förslag till kompletterande 
kompensation av budget för löneökningar 2019 

 
 

Ärendebeskrivning 
Löneöversynen 2019 för samtliga fackliga organisationer, exklusive Vårdförbundet gav 
en genomsnittlig löneökning på 2,63 %. Kommunals löner gäller fr.o.m. 2019-05-01 
och övriga grupper gäller fr.o.m. 2019-04-01. Då de centrala avtalen för Vårdförbundet 
blev klara senare och löneöversyn kommer att genomföras först under hösten, har en 
schablonberäkning gjorts för dessa grupper. 
 
I nämndernas budgetar för 2019 och framåt ingår beräknade löneökningar 
motsvarande i snitt 2,5 % samt kompensation för löneökning på semesterskuld och 
uppräkning av fasta arvoden/sammanträdesersättningar för förtroendevalda. Inom 
finansförvaltningens anslag KS förfogande, löneökningar har ytterligare medel avsatts  
för särskilda satsningar och löneökningar på eventuella volymökningar. 
 
Kompensation för löneökningar görs numera schablonmässigt för alla budgetår i 
förväg. Efter utförd lönerevision föreslås kommunstyrelsen att göra en bedömning om 
skillnaden mellan beräknad och kompenserad löneökning är av en sådan 
storleksordning att kompletterande budgettilldelning ska göras. Totalt har nämnderna 
kompenserats för 14,2 mnkr 2019 och den nu framtagna beräkningen uppgår till totalt 
15,3 mnkr, d.v.s. 1,1 mnkr högre än utlagt. 
 
I årets löneöversyn har prioriteringar gjorts inom framför allt Socialnämnden avseende 
personal inom hemtjänst, socionomer och hälso-och sjukvårdspersonal. Även Barn- 
och utbildningsnämnden har prioriterat barnskötare, förskollärare, fritidspedagoger 
framför andra yrkeskategorier. Skillnaden mellan budgeterade och beräknat verkliga 
löneökningar uppgår för barn- och utbildningsnämnden till cirka 550 tkr och för 
socialnämnden till cirka 500 tkr. 
 
Ekonomichef Marcus Nilsson och HR-chef Marie Härstedt föreslår i skrivelse 2019-06-
13 att kommunstyrelsens ska besluta följande: 
 
‒ Barn- och utbildningsnämndens budget utökas med 550 tkr och socialnämndens 

budget utökas med 500 tkr för 2019 och finansiering sker från anslaget KS 
förfogandemedel, löneökningar. 

‒ Eventuell justering av nämndernas kompensation för löneökningar på lång sikt, 
2020 och framåt hanteras i den fortsatta budgetprocessen. 
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KOMMUNSTYRELSEN 2019-06-19 

 

 

 Utdragsbestyrkande 

 
 

Ärendet har behandlats av kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19, § 130. 
 
Beslutsunderlag 
‒ Skrivelse 2019-06-13 från ekonomichefen och HR-chefen 
‒ Protokoll från kommunstyrelsens arbetsutskott 2019-06-19 § 130 
 
Kommunstyrelsen beslutar följande: 
‒ Barn- och utbildningsnämndens budget utökas med 550 tkr och socialnämndens 

budget utökas med 500 tkr för 2019 och finansiering sker från anslaget KS 
förfogandemedel, löneökningar. 

‒ Eventuell justering av nämndernas kompensation för löneökningar på lång sikt, 
2020 och framåt hanteras i den fortsatta budgetprocessen. 

 
______________________ 
 
Sändlista 






